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متن پرسش

سلام: ببخشید چرا صوت استاد در خصوص درس فصوص الحکم را درسایت نمیگذارند؟ چون در ایتا

و روبیکا حذف میشه ثانیا در فهم مطالب کمک میکند.

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: مباحث «فصوصالحکم» نیاز به مقدماتی دارد تا منظور ابن عربی معلوم

شود و از این جهت بهتر است هرکس بدون طی آن مقدمات، ورود نکند وگرنه متوجه مقصد و مقصود

جناب ابن عربی نمیشود و به زحمت میافتد. موفق باشید


